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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.2.1.2018 

 posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki  

 Rady Miejskiej w Olecku odbytego w dniu 25 stycznia 2018 roku.  

 

 

 Na stan 7 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności                      

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

 Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir 

Hatalski, 

 Główny projektant miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ,,Imionki I” 

– Katarzyna Śmiarowska, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany 

porządek posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji za 2017 rok. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu  1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

 

i) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Imionki I” 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

prosił o zmianę kolejności omawiania projektów uchwał ze względu na obecność głównej 

projektant mpzp, która jest spoza Olecka. 

Radnym znane są kulisy opracowania powyższego planu. Wszelkie wymagane ustawami 

obowiązki, czyli stosowne opinie, wyłożenie projektu planu do publicznego wglądu oraz 

konsultacje zostały dochowane. 
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Zgodnie zapisami projektu planu nie będzie możliwa budowa dużych ferm trzody chlewnej. 

Plan zakłada budowę pomieszczeń inwentarskich do 50 sztuk dużych jednostek 

przeliczeniowych inwentarza. 1 DJP oznacza zwierzę o wadze 500 kg. Przykładowo tucznik                

o wadze 100 kg stanowi 0,2 DJP.  

Inwestor – firma Wesstron zgłosiła uwagę do projektu planu w zakresie ustalenia 

przeznaczenia gruntu jako teren rolniczy z możliwością budowy obiektów inwentarskich wraz 

z towarzyszącą infrastrukturą techniczną z dnia 8 stycznia 2018 r. Termin zgłaszania uwag 

minął 10 stycznia br., zaś uwaga wpłynęła 11 stycznia br. Uwaga została rozpatrzona, ale nie 

uwzględniona i na sesji będzie konieczność odrębnego głosowania nad uwagą.   

   

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, jaką dopuszczalną wielkość gospodarstwa przewiduje projekt planu. 

 

Główny projektant mpzp ,,Imionki I” – Katarzyna Śmiarowska 

wyjaśniła, iż plan obejmuje teren oznaczony symbolem RU, czyli obszar dawnego 

państwowego gospodarstwa rolnego, który może być rozwijany do 50 DJP w zależności                    

od rodzaju inwentarza. Taka wielkość wynika z zaleceń Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko, a zgodnie z ustawą o planowaniu                  

i zagospodarowaniu przestrzennym plan nie może naruszać ustaleń studium.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała projektant, co w jej ocenie, jest najmocniejszą stroną planu i co mogłoby wpłynąć  

na zainteresowanie tym terenem, czy mógłby to być np. park. 

 

Główny projektant mpzp ,,Imionki I” – Katarzyna Śmiarowska 

oznajmiła, że głównym celem opracowania planu było ograniczenie możliwości budowy 

zakładów produkcji rolnej uciążliwych dla środowiska na terenach rolniczych. Plan reguluje 

zagospodarowanie omawianego terenu, ale też jest zabezpieczeniem mieszkańców przed 

szkodliwą inwestycją. W zamyśle nie było stwarzanie szerokich warunków rozwojowych 

inwestorowi związanemu z produkcją rolniczą. Teren dawnego gospodarstwa rolnego                     

w pewnym stopniu jest atrakcyjny. Jakiś czas temu właściciel terenu postawił nowy budynek 

inwentarski, który nie jest użytkowany. Może tam odbywać się produkcja rolnicza, ale  

w ograniczonym zakresie.   

Teren parku jest własnością prywatną. Były wnioski mieszkańców o udostępnienie tego 

terenu i jego rewitalizację, ale wymagałoby to wykupienia nieruchomości przez gminę.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Imionki I”. 

 

 

f) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż w czerwcu 2016 r. Rada Miejska w Olecku podjęła uchwałę intencyjną  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Dobki. W trakcie uzgodnień projektu planu wpłynęła odmowa 

uzgodnienia ww. projektu planu przez Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska  

w Olsztynie w zakresie zabudowy części terenów przylegających do linii brzegowej jeziora 

Dobskiego. Odmowa uzgodnienia zabudowy dotyczy m.in. działek: 236, 22/2, 22/1, które  
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w obowiązującym planie miejscowym przeznaczone są na cele zabudowy zagrodowej i usług 

turystycznych. Zatem, aby nie wprowadzać zakazu zabudowy na podstawie obowiązujących 

przepisów środowiskowych na ww. działkach, zasadne jest wyłączenie działek z opracowania 

i tym samym pozostawienie dotychczasowego przeznaczenia. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

dodała, że wnioskodawca wnosił o przeznaczenie terenu na cele mieszkaniowe, nie można 

ustalić takiego przeznaczenia, ale na cele zabudowy zagrodowej i usług turystycznych tak.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Dobki. 

 

 

g) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego przy ul. Ełckiej i Produkcyjnej 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że projekt planu dotyczy działki nr 145/20 przy ul. Ełckiej (teren w kształcie 

trójkąta o powierzchni 1,19 ha przy wjeździe na „Podkowę”). Proponuje się zmianę 

przeznaczenia tego obszaru z funkcji usług handlu na funkcję usługową lub usług 

publicznych, w związku z zamiarem nieodpłatnego przekazania przez gminę działki 

komendzie wojewódzkiej policji w celu wybudowania nowej Komendy Powiatowej Policji                     

w Olecku. 

Ponadto obecnie obowiązujący plan obejmuje także ul. Produkcyjną. W tym przypadku 

proponuje się zmianę przeznaczenia terenu z funkcji zieleni urządzonej na teren zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej (w związku z istniejącym budynkiem mieszkalnym  

i użytkowaniem mieszkaniowym działki). 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

wskazała, by zwrócić uwagę, aby zachować odpowiednie odległości do przyległych działek 

ze względu na usługi uciążliwe na omawianym obszarze. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż przyległe działki są już zabudowane. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia               

do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy  

ul. Ełckiej i Produkcyjnej. 

 

 

h) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Sedranki II” 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że plan dotyczy terenu między skrzyżowaniem z drogą wojewódzką                            

w kierunku Suwałk a obwodnicą w Sedrankach. Właściciele nieruchomości położonych  
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na tym obszarze wnosili o opracowanie mpzp na ten teren ze wskazaniem rozwoju funkcji 

mieszkaniowych i usługowych a także kompleksowego zaplanowania infrastruktury 

technicznej do obsługi terenu. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

poinformowała, iż w drodze autopoprawki zostanie poprawiony błąd literowy w §1 ust. 1 

projektu uchwały polegający na zmianie wyrażenia „Sedranki I” na „Sedranki II”.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Sedranki II”. 

 

 

j) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że zarówno plan dochodów, jak i wydatków budżetu gminy zwiększa się  

o 813.648,00 zł. Omówił zmiany w planie dochodów: 

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan dochodów o 813.648,00 zł  

z tytułu dotacji celowej w ramach programów finansowych z udziałem środków 

europejskich – RPO WWM na lata 2014-2020, na projekt „Przebudowa boisk i bieżni 

przy Szkole Podstawowej Nr 3 w Olecku oraz zakup wyposażenia pracowni 

językowej”. Dofinasowanie wynosi 85% kosztów zadania, którego wartość to około  

1 mln zł. W ramach zadania zostanie wykonane boisko ze sztuczną murawą,  

3 torowa bieżnia, miejsce do pchnięcia kulą i skoku w dal oraz boisko wielofunkcyjne. 

Ponadto zostanie wyposażona w profesjonalny sprzęt pracownia językowa.   

Omówił zmiany w planie wydatków: 

 W dz. 750 – Administracja publiczna, w planie wydatków na promocję jst, zmniejsza 

się plan wydatków bieżących o 35.500,00 zł i wprowadza się zadanie inwestycyjne 

pn. „Publikacja – Olecko w powojennych wspomnieniach” z planem w tej samej 

wysokości. Dotyczy to jedynie zmiany kwalifikacji budżetowej zadania; 

 w dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, dokonuje się następujących 

zmian: 

a) wprowadza się plan wydatków w wysokości 1.000,00 zł na wykup udziałów  

w spółce PGK, 

b) w planie wydatków inwestycyjnych w rozdz. 90015 – oświetlenie ulic, placów 

i dróg (§6050), wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn. „Budowa 

oświetlenia ul. Jagiellońska” z planem 40.000,00 zł, zmniejszając o tę kwotę 

plan na zadaniu „Modernizacja oświetlenia”. W związku z tym, iż Powiat 

Olecki pod koniec ubiegłego roku wyremontował ul. Jagiellońską i w trakcie 

wykonywania jest oświetlenie uliczne przy Alejach Lipowych proponuje się 

wykonanie oświetlenia przy omawianej ulicy. 

 

Członek komisji – Henryk Markowski 

zapytał, kiedy zostanie wyremontowany gminny odcinek ul. Jagiellońskiej. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż jeśli gminie uda się pozyskać dofinansowanie, to odcinek drogi zostanie 

wykonany w ramach zadania „Zagospodarowanie nabrzeża rzeki Lega w mieście”.  

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 
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odnośnie promocji zapytała, czy zakup namiotów imprezowych zostanie dokonany w ramach 

budżetu Oleckiej Rady Młodzieżowej. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż zakup namiotów nie jest wpisany w tegorocznym budżecie, ale cały czas ma na 

uwadze ten wydatek.  

 

Członek komisji – Henryk Markowski 

podziękował za ujęcie w budżecie zadań: 

 „Przebudowa budynku mieszkalnego Rosochackie 30”, 

 „Modernizacja cmentarza komunalnego”, 

 pomoc finansowa dla powiatu na inwestycje – przebudowa ul. Batorego – chodniki. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

odnośnie sprawy identyfikacji sportowców prosiła, by jednak skalkulować koszty wykonania 

jednolitych strojów sportowych i wyposażenia sportowego. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż bierze pod uwagę wykonanie strojów tym sportowcom, którzy osiągają 

najwyższe wyniki w Polsce i za granicą. Obecnie trwa zbieranie odpowiednich danych.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

wskazała, że najpierw należy nawiązać współpracę z projektantem strojów. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2018 rok. 

 

 

a) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Olecku 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż zmiana ww. uchwały polega na wykreśleniu ze składu Komisji Rewizyjnej 

Pana Wojciecha Rejterady, w związku z rezygnacją radnego z pracy w tej komisji. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę                    

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

prosiła o wyjaśnienie, jak będzie wyglądała na sesji kwestia czytania przez przewodniczących 

opinii komisji do projektów uchwał. Czy Przewodniczący Rady Miejskiej będąc jednocześnie 

Przewodniczącym Komisji Oświaty Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji sam będzie 

odczytywał opinie? Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym przewodniczący rady  

ma określone kompetencje: organizację pracy rady i prowadzenie sesji. Statut gminy nie 

przewiduje ww. sytuacji. W związku z powyższym zgłosiła wniosek do Komisji Statutowej  

o przeanalizowanie tego zagadnienia i wprowadzenie właściwych zmian, tj. jednoznacznych 
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zapisów dotyczących ewentualnego łączenia funkcji przewodniczącego rady  

i przewodniczących komisji. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że opinie na sesji może odczytać wiceprzewodniczący komisji, natomiast 

prawo nie zabrania pełnienia jednocześnie funkcji przewodniczącego rady                                            

i przewodniczącego komisji.   

 

 

b) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Olecko 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż w związku z ustanowieniem hejnału Gminy Olecko niezbędne jest wprowadzenie 

przez Radę Miejską stosownej zmiany w Statucie Gminy Olecko. W związku z powyższym  

w §2 dodaje się ust. 9 w brzmieniu: 

„9. Gmina Olecko posiada hejnał. Zapis nutowy hejnału Gminy Olecko stanowi załącznik  

Nr 3a do Statutu.”. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy jest planowane uroczyste odtworzenie hejnału gminy. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że nie było takich planów. Wcześniej informowano, iż po raz pierwszy zabrzmi 

on 31 grudnia 2017 r.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

stwierdziła, iż wypracuje i zgłosi w późniejszym terminie wniosek, który winien być 

skierowany do Wydziału Edukacji (…) i szkół w zakresie odkrywania kultury lokalnej naszej 

małej ojczyzny. Chodzi o opracowanie wykonane przez uczniów o historii miasta, lokalnej 

sztuce, zabytkach, języku, religiach, krajobrazie, walorach turystycznych, itp. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

w jego ocenie tego typu opracowanie, to praca dla etnografa. Poza tym nie będzie  

ono profesjonalne, ale pomysł można zasugerować nauczycielom.   

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania związane 

z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

w Brukseli 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że od 2003 r. funkcjonuje Biuro Regionalne Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w Brukseli. Budżet biura finansowany jest przez samorząd regionu oraz powiaty 

i gminy z terenu województwa warmińsko-mazurskiego. W tym roku dotacja wynosi 

3.710,00 zł, czyli jest niższa niż w roku ubiegłym.  
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Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej na zadania związane z  funkcjonowaniem Biura Regionalnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Olecko oraz ich wydzierżawiania 

lub wynajmowania 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż uchwała w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Olecko oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania była 

wielokrotnie zmieniana. Mając na uwadze obowiązujące przepisy oraz ustawowe 

kompetencje Rady Miejskiej należy ujednolicić uchwałę. 

Prosił o uwzględnienie autopoprawki do projektu uchwały polegającej na wpisaniu 

najaktualniejszej podstawy prawnej – dotyczy dziennika ustaw, w którym opublikowano 

zmianę do ustawy o gospodarce nieruchomościami.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Olecko oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania. 

 

 

e) projekt uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowej podmiotom prowadzącym instytucje opieki nad dziećmi w wieku do lat 

3 na terenie Gminy Olecko 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że projekt uchwały określa wysokość i zasady ustalania oraz rozliczania 

dotacji celowej podmiotom prowadzącym instytucje opieki nad dziećmi w wieku do lat  

3 z uwzględnieniem zmian, jakie weszły w życie z dniem 1 stycznia 2018 r. w ustawie z dnia 

4 lutego 2011 r. o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3. 

Wysokość miesięcznej dotacji dla podmiotów prowadzących żłobki na jedno dziecko 

pozostaje bez zmian w kwocie 300,00 zł. Dodaje się dwa nowe podmioty, które będą mogły 

ubiegać się o dotacje – prowadzące kluby dziecięce oraz zatrudniające dziennych opiekunów 

lub prowadzących działalność na własny rachunek jako dzienni opiekunowie – po 150,00 zł 

na dziecko.  

Kolejna zmiana dotyczy udzielania dotacji na dzieci zamieszkałe na terenie Gminy Olecko – 

poprzednio zgodne z prawem było udzielanie dotacji na dzieci zamieszkałe poza naszą gminą.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wysokości 

i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej podmiotom prowadzącym instytucje opieki 

nad dziećmi w wieku do lat 3 na terenie Gminy Olecko. 
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Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji za 2017 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

odczytała projekt sprawozdania z prac komisji za 2017 r. 

 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag do projektu sprawozdania i przyjęli jego treść.   

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż wszystkie sprawy wniesione radni otrzymali pocztą elektroniczną. 

Odniosła się do pisma Urzędu Pocztowego w Olecku w sprawie utrudnionego dojazdu  

do mieszkańca wsi Babki Gąseckie. Nie raz wskazywała, iż winien być sporządzony plan 

remontów dróg gminnych żwirowych.  

 

Członek komisji – Wiesław Zalewski 

oznajmił, że mieszkaniec jest samotnikiem i sam nie zgłaszał takiego problemu, niemniej 

jednak zostało to wykonane. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

wskazała, iż w gminie jest więcej takich pojedynczych gospodarstw, gdzie jest trudny dojazd 

i dobrze byłoby, aby sołtysi przeanalizowali takie przypadki. Może warto skierować stosowne 

zapytanie do sołtysów w tej sprawie. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

w jego opinii sołtysi znają sytuację i problemy w swoim sołectwie i winni sami zgłaszać takie 

przypadki. Chodzi o to, by sprawy były szybko załatwiane, niezależnie od kogo wpływa 

pismo.  

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

poinformował, że droga została naprawiona na drugi dzień po wpłynięciu prośby z poczty.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poruszyła sprawę wniosku transmisji sesji online i głosowania imiennego nad nim. Zapytała, 

jakie są plany z tym związane. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

wyjaśnił, iż jest zwolennikiem takiego pomysłu. Na poniedziałkowej naradzie z kierownikami 

Burmistrz prosił, aby wszystko zostało przygotowane do transmisji na sesję lutową.  

Generalnie od następnej kadencji nagrywanie sesji i głosowanie imienne będzie 

obowiązkowe. W jego ocenie nie można zostawić tego na ostatnią chwilę i należy wcześniej 

zakupić sprzęt i przetestować nagrywanie. Poprzednie komisje opiniowały wniosek. 

Członkowie Komisji Oświaty (…) przy 3 głosach za i 2 wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowali wniosek, natomiast członkowie Komisji Polityki Prorodzinnej (…) przy 1 głosie 

za, 2 głosach przeciw i 1 wstrzymującym negatywnie zaopiniowali wniosek. Ponadto 

członkowie dyskutowali na temat nagrywania posiedzeń komisji, przy czym byli 

zdecydowanie przeciw.  
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Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poddała pod głosowanie wniosek w sprawie transmisji sesji online w drodze głosowania 

imiennego. 

 

Komisja przy 2 głosach za (Maria Wanda Dzienisiewicz, Wioletta Dorota Żukowska),  

1 głosie przeciw (Wiesław Zalewski) i 3 głosach wstrzymujących (Zbigniew Jan 

Aksienionek, Henryk Markowski, Grzegorz Wróblewski) pozytywnie zaopiniowała wniosek 

radnej Marii Wandy Dzienisiewicz, aby sesje były nagrywane. 

 

Innych spraw wniesionych nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Wolne Wnioski. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

podziękowała Zastępcy Burmistrza za pozytywne podejście do problemu bezdomności 

zwierząt. Odbyło się w tej sprawie spotkanie ze specjalistą.  

Zgłosiła akces do pracy w komisji konkursowej oceniającej prace w konkursie plastycznym 

„Pies w mieście”. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

dodał, że konkurs plastyczny jest częścią większego projektu, zakładającego m.in. likwidację 

tabliczek w parku – zakaz wprowadzania psów. Projekt zakłada edukację najmłodszych 

dzieci, przez co można trafić do ich rodziców. Nagrodzone prace dzieci zostaną umieszczone 

w parku.  

Ponadto są plany wykonania w Olecku wybiegu dla psów.  

 

Członek komisji – Wioletta Żukowska 

poruszyła sprawę złego stanu dróg żwirowych na terenach wiejskich. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

poinformował, iż w ramach testów Wydział GKO we współpracy z Przedsiębiorstwem 

Gospodarki Komunalnej  Sp. z o.o. w Olecku na kilku drogach załatał jedynie same dziury 

bez konieczności wysyłania ciężkiego sprzętu na drogę. Efekt był bardzo dobry,  

a zdecydowanie tańszy w wykonaniu.  

   

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

prosiła o przesłanie szczegółowych zagadnień do tematu: „Analiza funkcjonowania PGK 

spółka z o.o. w Olecku”. 

 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

                                                                                                

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

          Protokołowała                              Przewodnicząca Komisji        

    Małgorzata Adameit                                            Maria Wanda Dzienisiewicz 

 


